
       
Protokół Nr XXXII /2009 

z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 
w dniu 31 marca 2009 r. w siedzibie Urzędu Miasta – Gminy Stryków. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg załączonej listy obecności, 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg załączonej listy obecności, 
sołtysi wg załączonej listy obecności, 
osoby zaproszone wg listy obecności. 
 
 
 Ad. 1. Otwarcie obrad XXXII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
Na sali brak radnych: Jarosława Filipińskiego, Teodora Kołodziejczyka, Andrzeja Pożarlika. 
 
 Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 
wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
 Przewodniczący powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu RM w 
Strykowie Grzegorzowi Kozłowskiemu. 
 
 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad XXXII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie   
     prawomocności obrad.  
2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady  
    Miejskiej w Strykowie. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXXI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się  
    w dniu 25 lutego 2009 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego Rady  
    Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta – Gminy  
    Stryków. 
8. Informacja dot. zapewnienia opieki zdrowotnej mieszkańcom Gminy Stryków przez   
    SP ZOZ w Głownie. 
 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)  zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków na rok 2009;  
b)  udzielenia pomocy finansowej na rzecz Starostwa Powiatowego w Zgierzu ; 
c)  przyjęcia ,, Strategii rozwiązywania problemów społecznych ” Gminy Stryków na 
lata 2009-2015 ; 
d) ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w Przedszkolu Samorządowym w  
     Strykowie ; 
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e) wyrażenia zgody na umieszczenie herbu Gminy Stryków w nowo opracowywanym  
      logo Urzędu Skarbowego w Głownie ; 
f )  wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy  
     Stryków nieruchomości położonych we wsi Zelgoszcz i wsi Dobra gmina Stryków ; 
g ) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym  
     dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność gminy ; 
h) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym  
     dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność gminy ; 
 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 
 
 Pani Bożena Motylińska z-ca burmistrza M-G Stryków zgłosiła wniosek nr 1  o 
wprowadzenie pod obrady XXXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie projektu uchwały w 
sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli w pkt. 9 i) 
 Przewodniczący RM w Strykowie Paweł Kasica złożył wniosek  nr 2 o wprowadzenie  
do porządku obrad XXXII sesji RM w Strykowie projektu uchwały w sprawie  przekazania 
skargi w pkt. 9 j) 
 
Głosowanie wniosku nr 1 : 12 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  
Głosowanie wniosku nr 2 : 12 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  
 
Porządek obrad po zmianach : 
 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad XXXII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie   
     prawomocności obrad.  
2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady  
    Miejskiej w Strykowie. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXXI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się  
    w dniu 25 lutego  2009 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego Rady  
    Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta – Gminy  
    Stryków. 
8. Informacja dot. zapewnienia opieki zdrowotnej mieszkańcom Gminy Stryków przez   
    SP ZOZ w Głownie. 
 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)  zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków na rok 2009;  
b)  udzielenia pomocy finansowej na rzecz Starostwa Powiatowego w Zgierzu ; 
c)  przyjęcia ,, Strategii rozwiązywania problemów społecznych ” Gminy Stryków na 
lata 2009-2015 ; 
d) ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w Przedszkolu Samorządowym w  
     Strykowie ; 
e) wyrażenia zgody na umieszczenie herbu Gminy Stryków w nowo opracowywanym  
      logo Urzędu Skarbowego w Głownie ; 
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f )  wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy  
     Stryków nieruchomości położonych we wsi Zelgoszcz i wsi Dobra gmina Stryków ; 
g ) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym  
     dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność gminy ; 
h) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym  
     dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność gminy ; 
i) ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli  zatrudnionych w szkołach i  
    placówkach oświatowych prowadzonych przez gminę Stryków ; 
j) przekazania skargi  
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 
 
Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 12 głosów za bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się. 
 
 Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
 
Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków  
na XXXII sesji R M w Strykowie. 
 
Do Komisji uchwał i Wniosków zostali zgłoszeni następujący radni: 
Radny Grzegorz Kuna – wyraził zgodę  
Radny Włodzimierz Grochocki– wyraził zgodę 
Radna Anna Ślęzak – wyraziła zgodę 
 
Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie 
        12 głosów za  
         0 głosów przeciwnych  
              0 głosów  wstrzymujących się  
 
 

 Ad. 5.  Zatwierdzenie protokółu z XXXI  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 
która odbyła się w dniu 25 lutego  2009 r.  

 
Przewodniczący Rady Paweł Kasica poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał 
czy są uwagi do protokółu. 
Uwag i wniosków podczas XXXII sesji w dniu 31 marca  nie zgłoszono. 

 
głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXXI  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 
                     12  głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
Protokół z XXXI sesji został zatwierdzony przez Radę Miejską w Strykowie. 
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 Ad. 6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej. 
 
 Przewodniczący Rady Paweł Kasica poinformował, że w okresie od ostatniej sesji 
uczestniczył w posiedzeniach merytorycznych komisji Rady oraz bieżących pracach Rady 
Miejskiej w Strykowie mi. in. przygotowanie sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej  odczytał pismo  Pani Małgorzaty Kiełbik Sołtysa wsi Dobra 
Nowiny z dnia 25 marca 2009 r.  złożone w imieniu mieszkańców wsi Dobra Nowiny  jako 
apel ,skierowany do Burmistrza , Przewodniczącego Rady Miejskiej , Radnych Rady 
Miejskiej w Strykowie i pozostałych zebranych w sprawie podjęcia natychmiastowych 
działań zmierzających do budowy asfaltowej drogi gminnej łączącej ul. Piotrowiczowej z ul. 
Moskule. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 
radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym 
opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Grzegorz Kuna poinformował, że Komisja 
odbyła dwa posiedzenia w miesiącu marcu 2009 r. : na jednym z posiedzeń Komisja 
zajmowała się sprawozdaniem z działalności Ośrodka Kultury i Rekreacji w Strykowie i  
szczegółowo zapoznała się ze sprawozdaniem z wykorzystania środków finansowych na 
organizację Dni Strykowa w 2008 r. oraz przyjęła informację o planowanych imprezach w 
2009 r. z okazji Dni Strykowa.  
Na drugim posiedzeniu w dniu 27 marca 2009 r. Komisja zajmowała się sprawozdaniem z 
wykonania budżetu M-G Stryków za rok 2008 i opiniowała uchwałę w sprawie przekazania 
skargi. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 
radny Czesław Polit poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym 
wizytowała oczyszczalnie ścieków w Strykowie i w Bratoszewicach oraz  zapozna ła się z 
aktualną sytuacją  planu zagospodarowania gminy Stryków. 
Wiceprzewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych 
Rady Miejskiej radny Mirosław Kucharski poinformował, że Komisja odbyła jedno 
posiedzenie wyjazdowe , na którym sprawdzała zabezpieczenie wejścia do szkół  .Wnioski z 
posiedzenia Komisji zostały przekazane do Burmistrza. Komisja wizytowała również miejsce 
konfliktu pomiędzy Panem Kokocińskim ,a Państwem Kupis w Tymiance. 
 
Na obrady przybył radny Teodor Kołodziejczyk ( godz. 10.35). 
 
 Ad.7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta – 
Gminy Stryków. 
 
Burmistrz poinformował o: 

• Zakończeniu niektórych przetargów, podpisaniu umowy na zadanie na Osiedlu 
Wolność, 

• Przebudowie przedszkola –przetarg nie został zakończony, 
• Inwestycji drogowej, która związana jest z dofinansowaniem na drogi dojazdowe do 

pól – Wola Błędowa nie została wprowadzona, procedura nie odbyła się, to samo 
dotyczy osiedla w Tymiance, nie wiadomo, jakie będą rozstrzygnięcia w tej kwestii, 

• Toczą się rozmowy na temat ostatecznego kształtu obwodnicy północnej Strykowa, 
analizowany jest projekt, uwagi wniesione przez Gminę Stryków zostały 
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uwzględnione, w związku z tym, że ul. Brzezińska później będzie ulicą gminną, ale 
pomimo tego - Wojewódzki Zarząd Dróg będzie chciał wyremontować odcinek od ul. 
Warszawskiej do wiaduktu, w jakim czasie nie wiadomo, to Urząd Marszałkowski o 
tym decyduje, do tego momentu będzie kosmetyka tej drogi, 

• Udziale w konferencji Małe Gminy dużego sukcesu, burmistrzowie prezentowali 
swoje gminy, najszybciej rozwijające się to: Kobierzyce, Tarnowo Podgórne, 
Stryków, Gierałtowice, Gmina Stryków otrzymała certyfikat „Gmina przyjazna 
inwestorom”, była to konferencja z udziałem inwestorów, mediów lokalnych i nie 
tylko, 

• Rozmowach z inwestorami, jeden z nich reprezentuje sferę produkcyjną.    
 
 Ad.8. Informacja dot. zapewnienia opieki zdrowotnej mieszkańcom Gminy 
Stryków przez  SP ZOZ w Głownie. 
 
Głos zabrał zaproszony na posiedzenie Rady  pan Jacek Kupis dyrektor SP ZOZ w 
Głownie – poinformował, że dobiegł końca termin na podpisywanie umów z NFZ, kontrakty 
na 2009 rok zbliżone są zarówno ilościowo i wartościowo do wykonanych w 2008 roku, 
wrócił kontakt dla oddziału wewnętrznego 01.01.2009 r., usługi są i będą prowadzone w 
dotychczasowym zakresie i w dotychczasowych miejscach, nie ma zmian i ograniczenia tej 
działalności, są prowadzone porady specjalistyczne, porady lekarza POZ, pielęgniarki 
położnej i środowiskowej, liczba pacjentów wynosi 7374, 1376 dzieci, trwa proces, który ma 
zakończyć przekazanie lecznictwa zamkniętego i utworzenie niepublicznego ZOZ-u przez 
WSI, nie będzie zmian dot. funkcjonowania przychodni w Strykowie Głownie, dyrektor 
poinformował także o programie Ratujmy polskie szpitale, który ma zostać przyjęty w wersji 
ostatecznej w połowie lub w drugiej połowie miesiąca kwietnia.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz mówił, że reforma zaczęła się od premiera Buzka i trwa do 
dzisiejszego dnia, powinna być przyspieszona, radny nie wie, czy spółki prawa handlowego 
są dobrym wyjściem, ponieważ wyciągają one pieniądze od rządu, radny mówił o 
zaangażowaniu w ten proces doradców z zagranicy. Radny zwrócił się do dyrektora ZOZ z 
następującymi pytaniami:, jakie są przychody ośrodka zdrowia w Bratoszewicach, koszty, 
które wpływają na ośrodek, jaki jest ostateczny termin przejęcia szpitala przez WSI, ile będzie 
usług komercyjnych, jakie przyrządy chce zakupić WSI, jakie będą procedury medyczne, 
profilaktyka i promocja zdrowia.  
 
Pan Jacek Kupis odpowiedział, że zgodnie z zaleceniem NFZ maksymalna liczba pacjentów 
na jednego lekarza wynosi 2750, w poszczególnych ośrodkach przedstawia się ona 
następująco: Bratoszewice – 1228 pacjentów, Dobra – 1147 pacjentów, Niesułków – 879, 
Stryków – 4120 pacjentów, nie będzie ograniczenia działalności medycznej w tych 
ośrodkach, dyrektor nie chciał się wypowiadać o terminie przejęcia szpitala przez WSI oraz o 
zamierzeniach WSI, bo nie wiadomo czy ten proces zostanie zakończony, odnośnie sposobów 
reformy zdrowia także pan dyrektor także nie chciał się wypowiadać, poinformował, że 
następuje zmiana filozofii: nie podmiot państwowy ma świadczyć usługi medyczne, ale usługi 
mają one być świadczone za państwowe pieniądze, państwo daje pieniądze na leczenie 
pacjentów określając zasady i dostępność, jest duże zapotrzebowanie na usługi 
rehabilitacyjne, co zakupi WSI nie wiadomo, ale musi sprostać wymaganiom NFZ.  
 
Radny Czesław Polit zapytał jak wpłynęło przeniesienie szpitala z perspektywy czasu, co się 
zmieniło, czy załoga myśli inaczej.  
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Dyrektor mówił, że w miesiącu październiku podczas strajku było odstąpienie od łóżek 
lekarzy i personelu średniego na oddziale internistycznym, pozostałe oddziały pracowały nie 
powodując zagrożenia dla zdrowia i życia pacjenta, nastąpiło rozwiązanie umowy z NFZ do 
31 grudnia 2008r. dla oddziału interny bez zwrotu kosztów, wartość kontraktu 
wypowiedzianego przez NFZ opiewała na kwotę 412 tys. zł, koszty poniesione związane z 
leczeniem wyniosły 475 tys. zł, przez strajk nastąpiło zahamowanie procesu wydzierżawiania, 
strata reputacji, strata dotyczy również innych oddziałów, ponieważ zmalała liczba pacjentów, 
sytuacja wróciła do normy bez żadnego wzrostu wynagrodzeń, ponieważ oczekiwania 
wzrostu wynagrodzeń były niemożliwe, zgodnie z deklaracją dyrektora nastąpił wzrost 
wynagrodzeń od 01.101.2009r. o 200 zł brutto. 
 
Radny Grzegorz Kuna zapytał, dlaczego został zmniejszony kontrakt na stomatologię w 
stosunku do roku ubiegłego, drugie pytanie dot. SP ZOZ i ogromnego zadłużenia, czy po 
przejęciu szpitala SP ZOZ da sobie radę ze spłatą tego zadłużenia.  
 
Pan Jacek Kupis powiedział, że kontrakt na stomatologie wynosi 50% z roku 2008, nie było 
szans, aby był wyższy, jeśli chodzi o zadłużenie, – przyjmując, że nie nastąpią żadne ruchy 
organizacyjne sposobu funkcjonowania bez udziału organu założycielskiego nie jesteśmy 
wstanie obsłużyć zadłużenia – mówił dyrektor Kupis. Za miesiąc marzec obsługa zadłużenia 
wynosi (1 kredyt i dwie odsetki) 196 tys. zł, poziom czynszu nie stanowi połowy obciążenia 
spłatą odsetek, ale jest Program, który został skonsultowany z organami założycielskimi, jak i 
związkami zawodowymi i pracodawcami, jeśli wejdzie w zaprezentowanym kształcie to po 
spełnieniu określonych warunków Program przewiduje dotacje dla organu za łożycielskiego w 
pewnej kwocie kredytów zaciągniętych na restrukturyzację, umorzenie zobowiązań 
publicznoprawnych według stanu na dzień 31.12.2008 r. i częściowe dotacje na ugody, 
warunkiem jest przystąpienie do Programu oraz zmiana sposobu funkcjonowania SPOZ w 
spółkę prawa handlowego, która powoła niepubliczny ZOZ.   
   
Radny Mirosław Kucharski zapytał, jaka jest wysokość miesięcznego deficytu SP ZOZ, 
jeżeli jest to, kto go pokrywa na dzień dzisiejszy. 
 
Pan Jacek Kupis powiedział, że brakuje w zależności od poziomu realizowanych świadczeń 
i poziomu zdeklarowanych pacjentów lecznictwa otwartego i to się waha, brakuje do 
domknięcia bilansu 250 tys. zł, powoduje to kolejne zadłużenie SP ZOZ.  
 
Radny Mirosław Kucharski dalej pytał, czym jest pokrywany ten deficyt, ktoś musi nie 
dostać, czy nie wypłaca się pensji pracownikom, czy nie opłaca się ZUS-u, gdzieś jest to 250 
tys. ? 
 
Pan Jacek  Kupis – jest to poziom miesięcznej deklaracji, ale bywają trudniejsze miesiące i 
łatwiejsze.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz zapytał czy wszystkie ośrodki zdrowia spełniają standardy UE, 
ile wynosi wartość punktu w stomatologii.  
 
Pan Jacek Kupis odpowiedział, że wartość punktu wynosi 90 groszy, jeśli chodzi o 
standardy unijne, to minister zdrowia określił termin przygotowania placówek służby zdrowia 
do 31.12.2012r.  
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Radny Józef Migdałek powiedział, że spółki prawa handlowego to jedno wielkie oszustwo, 
zadłużenie nadal będzie, nie ma opieki stomatologicznej dla dzieci, nie ma pieniędzy, nie ma 
lekarzy. Temat był poruszany na Komisji Edukacji, Zdrowia, ale jest to bardzo ważny temat i 
w związku z tym powinien być omawiany na szerszym forum powiedział radny Migdałek.  
 
Radny Karol Lenart zadał następujące pytania: ilu mieszkańców Głowna należy do ZOZ-u, 
jakie były poczynione inwestycje w przychodni w Głownie, jakie w Strykowie, jaka jest 
średnia pensja lekarza na internie.  
  
Pan Jacek Kupis odpowiedział, że liczba zadeklarowanych pacjentów w przychodni 
rejonowej w Głownie wynosi 12 tys. łącznie z dziećmi, nie inwestowano w żaden sprzęt ani w 
Strykowie ani w Głownie, średnia pensja zasadnicza z tytułu umowy o pracę wynosi 2820-
2850 zł. 
 
Radny Mirosław Kucharski pytał, jakie jest podejście burmistrza Brzeskiego do sytuacji SP 
ZOZ, co Rada Głowna i burmistrz zamierzają zrobić z tym problemem na swoim terenie.  
 
Pan Jacek Kupis odpowiedział, że w spotkaniach, w których uczestniczył mówiono, że 
żadna zmiana formy własności nie jest wstanie zmienić sposobu funkcjonowania SP ZOZ-u, 
spółki prawa handlowego rządzą się innymi zasadami, niż samodzielny zakład opieki 
zdrowotnej, w związku z tym porównując doświadczenia, które są w tej chwili na poziomie 
kilkudziesięciu spółek prowadzących szpitale, należy zauważyć, że większość z nich uzyskuje 
dodatni wynik finansowy, co nie oznacza, że wszystkie, natomiast te spółki, które zostały 
utworzone w sowim założeniu pracują w oparciu o kontrakty NFZ, ale nastąpiła redukcja 
zatrudnienia, ponieważ z prawnego punktu nie może się zadłużać, jeśli chodzi o stosunek 
organu założycielskiego to, jeśli jest dodatni wynik finansowy szpitala to organ założycielski 
przyjmuje sprawozdanie z działalności, jeżeli wynik jest ujemny to organ założycielski nie 
przyjmuje sprawozdania, jeżeli w wyniku kontraktów z NFZ szpital nie jest w stanie domknąć 
działalności wówczas taki plan rzeczowo-finansowy nie zostaje przyjęty, a decyzja o 
przekształceniu realizowana jest przez SP ZOZ na podstawie uchwały organu 
założycielskiego.  
 
Radny Czesław Polit mówił, że ważne jest, aby zrobić wszystko by państwowa służba 
zdrowia działała, aby nie dopłacać do usług medycznych.  
 
Następnie radny Witold Śliwkiewicz zapytał czy dyrektor uporał się z ustawą ,,203 ”, mówił, 
że niektóre spółki są dobre, ale powinni odpowiadać swoim majątkiem.  
 
 Pan Jacek  Kupis powiedział, że uregulowanie wyp łat ustawy 203 było warunkiem 
przystąpienia do restrukturyzacji do 2007 r.  
 
 
 Ad. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a)  zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków na rok 2009;  
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. 
Pytań do uchwały i dyskusji nad uchwałą nie było. 
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   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  
 
b)  udzielenia pomocy finansowej na rzecz Starostwa Powiatowego w Zgierzu ; 
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. 

 
Pytań do uchwały i dyskusji nad uchwałą nie było. 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  
 

c)  przyjęcia ,, Strategii rozwiązywania problemów społecznych ” Gminy Stryków na 
lata 2009-2015 ; 
 
Na obrady przybył radny Jarosław Filipiński ( godz. 10.50). 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. 
Dyskusja: 
Radny Wojciech Cichosz 
Pytał czy opracowanie strategii było wymogiem ustawowym, kto opracował strategię i jaki 
był koszt jej opracowania ? 
Odpowiedzi na zadane pytania udzieliła Pani Bożena Chojnacka Kierownik Miejsko-
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Strykowie i powiedziała , że opracowanie 
strategii jest wymogiem ustawowym i niezbędnym dokumentem do ubiegania się o środki 
finansowe pozabudżetowe, a szczególnie środki unijne. Strategię opracowała firma Ergo , 
koszt 5 tys. zł brutto. 
 
Radny Zbigniew Kos 
Zauważył , że w tej strategii jest  dość dużo błędów  np.na str.30 projektu  gdzie są dane 
dotyczące osób niepełnosprawnych w powiecie zgierskim jest 23267 niepełnosprawnych , do 
14 roku życia 137312 .Radny pytał czy na pewno są to dane prawidłowe ? 
 
Radny Grzegorz Kuna  
Radny mówił o tym , że we wszystkich wcześniejszych opracowaniach , począwszy od PRL , 
uchwały Komisji AA i strategia przeciwdziałania przemocy  i teraz ta następna strategia , 
zdarzają się jakieś błędy - najprawdopodobniej są to ,, chochliki” drukarskie, zdarzają się 
nazwy miejscowości przekręcone , ale to nie jest problem. Problem jest w tym , że ta strategia 
nam jest potrzebna , a przede wszystkim ośrodkowi pomocy społecznej do uzyskiwania 
środków pozabudżetowych . 
Przewodniczący zwrócił się do Pani Chojnackiej , aby naprawić błędy na stronie 30. 
 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 14 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  
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d) ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w Przedszkolu Samorządowym w  
     Strykowie ; 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. 
Pytań do uchwały i dyskusji nad uchwałą nie było. 
 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                               1  głos  wstrzymujący się  
 

 
e) wyrażenia zgody na umieszczenie herbu Gminy Stryków w nowo opracowywanym  
      logo Urzędu Skarbowego w Głownie ; 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. 
Pytań do uchwały i dyskusji nad uchwałą nie było. 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                               1  głos  wstrzymujący się  

 
f )  wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy  
     Stryków nieruchomości położonych we wsi Zelgoszcz i wsi Dobra gmina Stryków ; 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. 
 
Radny Witold Śliwkiewicz  pytał  czy istnieje jeszcze RSP w Dobrej Nowinach ? 
Pani Bożena Motylińska z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała , że  istnieje w 
likwidacji. 
Pytań do uchwały i dyskusji nad uchwałą nie było. 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 14 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
g ) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym  
     dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność gminy ; 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. 
Dyskusja: 
Radny  Wojciech Cichosz 
Pytał , czy działka wymieniona w uchwale ma w sąsiedztwie inne działki należące do gminy, 
jaki jest zapis w planie zagospodarowania miasta Strykowa dla tej działki nr 312  ? 
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Pani Bożena Motylińska z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała , że działka 
położona jest przy ul. Mickiewicza w Strykowie , jest w ciągu zabudowy , może to być 
działka budowlana  ale ma 288 m² , sąsiaduje z działką gminną .Wykorzystywana jest przez 
dotychczasowego dzierżawcę jako ogródek przydomowy. 
 

    Głosowanie nad projektem uchwały: 14 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
h) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym  
     dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność gminy ; 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. 
 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 14 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
i) ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli  zatrudnionych w szkołach i  
    placówkach oświatowych prowadzonych przez gminę Stryków ; 
 
W związku z tym , że uchwała została wprowadzona podczas sesji Przewodniczący rady 
poprosił Burmistrza o szczegółowe zaprezentowanie projektu uchwały. 
 Pani Aneta Trzepocka insp.ds. edukacji publicznej szczegółowo omówiła projekt 
uchwały: 
- w związku z wprowadzeniem zmian w Karcie Nauczyciela m.in. art.30 ust.6 , który mówi o 
procedurze uchwalania regulaminów wynagradzania , o składnikach wynagradzania jakie 
należy zamieścić w regulaminie. W związku z powyższym  ważność traci regulamin  ,który 
został w dniu 5 grudnia 2008 roku przyjęty przez radę na 2009 rok .W nowych przepisach art. 
30 określa jakie składniki wynagrodzenia nauczycieli  należy umieścić w regulaminie i ten 
właśnie nowy regulamin został dostosowany do aktualnych przepisów. W art. 30 wykreślono 
również zapis mówiący o corocznym uchwalaniu regulaminu. Proponowany dziś do 
uchwalenia regulamin jest  bezterminowy na czas nieokreślony .Obowiązywał będzie od 1 
stycznia 2009 roku. Pani Trzepocka omówiła zmiany projektowanego regulaminu w stosunku 
do dotychczasowego : 

• został rozszerzony w § 4 ust. 2  , który mówi o dodatku  motywacyjnym dla 
nauczyciela uzupełniającego etat w inne szkole , dodatek ten przyznaje  nauczyciel 
szkoły macierzystej i dodano zapis , że po zasięgnięciu opinii dyrektora szkoły w 
której nauczyciel uzupełnia etat. 

• w § 6 jest tabela przedstawiająca dodatki funkcyjne dla nauczycieli którym 
powierzono  stanowisko dyrektora i wicedyrektora szko ły. Górna granica dodatku 
została zwiększona  o 500 zł w każdej pozycji .Zwiększenie podyktowane jest tym , 
że regulamin ma obowiązywać bezterminowo. 

• § 9 ust. 5 gdzie mowa jest o godzinach ponadwymiarowych , za które należy 
nauczycielowi  się wynagrodzenie – w stosunku do poprzedniego regulaminu 
wykreślone zostały zapisy o uroczystościach związanych z rozpoczęciem i 
zakończeniem roku szkolnego oraz oddelegowanie służbowe nauczyciela. 

Regulamin został uzgodniony ze związkami zawodowymi ZNP i Solidarności. 
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Dyskusja: 
 
Radny Karol Lenart 

Jeżeli chodzi o zasięgnięcie opinii dyrektora placówki  , czy dotyczy to jeżeli ktoś pracuje na 
terenie tej samej gminy czy innych gmin. Bo są nauczyciele , którzy pracują w innych 
gminach. 
Pani Aneta Trzepocka odpowiedziała , że uzupełnienie etatu może odbywać się na terenie 
jednej gminy . 
 
Radny Wojciech Cichosz 
Kolega poruszył ważny temat , ponieważ nie zawsze zdarza się tak , że spełnione jest to 18 
godzin .Co się stanie jeżeli zacznie uzupełniać etat na terenie nie naszej gminy ? 
Pani Aneta Trzepocka : uzupełnienie etatu odbywa się za zgodą gminy. Gmina wyraża 
zgodę i może wyrazić taką zgodę  dla tych  szkół , dla których jest organem prowadzącym. 
Jeżeli ktoś uczy w naszej szkole i np. w Zespole Szkół Rolniczych to ma odrębne umowy o 
prace .  
 
 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                               1  głos  wstrzymujący się  

 
j) przekazania skargi  
 

 Przewodniczący odczytał pismo Wojewody Łódzkiego z dnia 2 marca 2009 r. 
skierowane do Rady Miejskiej w Strykowie wraz ze skargą  Pana Bogdana Sitnickiego . 
Przewodniczący poinformował , że po podjęciu uchwała zostanie przekazana do Wojewody 
Łódzkiego. Jeżeli zajdzie potrzeba przekazany zostanie również protokół z posiedzenia 
Komisji ,o której pisze skarżący. Rada nie jest właściwa do rozpatrywania skargi na radę. 
Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie 
przekazania skargi? 

Pytań nie zadawano. 
   Głosowanie nad projektem uchwały: 14 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  
 
Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach do godz.12.00 . 

Po przerwie obrady XXXII sesji prowadzi wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
radny Włodzimierz Grochocki upoważniony do prowadzenia obrad przez przewodniczącego 
Rady. 

 
 Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Miasta – Gminy Stryków zgłosił wniosek do Komisji 
Uchwał i Wniosków następującej treści: 
Aby Rada zwróciła się do Przewodniczącego Rady Osiedla Pana Bogdana Walczaka o 
udostępnienie informacji publicznej jaką jest wystąpienie jego do prokuratury na 
pracowników pełniących funkcje publiczne. 
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Radny Witold Śliwkiewicz pytał : 
• Czy urząd wystosował pismo do powiatu o znaki poziome , ponieważ radny pisał o 

ustawienie znaków pionowych , ale na drodze do Domaradzyna pojawiły się na 
asfalcie  powycinane kwadraty , prostokąty .Czy to w celu zwalniania prędkości? 
Droga była nie dawno robiona – w październiku , a już ją naprawiają .Jeszcze nie 
ostygła gwarancja. 

•  
Radny Czesław Polit  mówił o następujących sprawach : 

• na drodze powiatowej Stryków -Tymianka – Osse , w miejscowości Tymianka słupy 
telefoniczne weszły w ślad drogi –pochyliły się na jezdnię , co utrudnia przejazd 
samochodom ciężarowym z naczepami ; 

• na drodze z Koźla do Bratoszewic przez Wolę Błędową jest dużo dziur – należy je 
naprawić ; 

• naprawić dwa przepusty: na drodze przy parku w Osse i na granicy miejscowości 
Koźle – Osse -przepust poszerzyć , naprawić i oznakować barierkami ochronnymi; 

• oznakować wyjazd z drogi od Krucic poziomym znakiem stop ( jest ustawiony znak 
pionowy) oraz zamontować lustro drogowe poprawiające widoczność na tym 
skrzyżowaniu ; 

Prowadzący obrady  przypomniał radnemu Politowi, że jest omawiany aktualnie punkt 
interpelacje i zapytania w związku z powyższym  prosił aby radny odpowiednio 
formułował swoje wypowiedzi. 
 
Radny Czesław Polit  kończąc swoje wystąpienie    poprosił  aby na drodze gminnej do 
miejscowości Ciołek przyciąć suche gałęzie drzew; 
 
Radny Wojciech Cichosz  pytał: 
 

• czy jest już dopracowana koncepcja remontu budynku przychodni zdrowia w 
Strykowie, jaki będzie zakres remontu, czy przewidziana jest adaptacja do różnych 
celów  , czy remont nie zakłóci funkcjonowania oddziału rehabilitacji. Z 
informacji wiem , że jest im bardzo ciasno , a krążą słuchy , że ma to się jeszcze 
zawęzić. 

 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Miasta – Gminy Stryków odpowiedział , że jest 
gotowy projekt modernizacji przychodni zdrowia w Strykowie , wstępny kosztorys to 3,5 
miliona złotych , wszystkie potrzeby przychodni są zabezpieczone  w tym projekcie. Jeśli 
Rada uzna , że należy modernizować budynek to będziemy to robić. Ustalenia w tej 
kwestii były wspólne z zainteresowanymi i brane były pod uwagę wymogi dla 
pomieszczeń  dla służby zdrowia .  
 
Radny Witold Śliwkiewicz pytał czy po modernizacji przychodni w Strykowie  
Burmistrz zakłada modernizacje pozostałych ośrodków zdrowia ? 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Miasta – Gminy Stryków odpowiedział , że mamy 
wykaz zmian  jakie muszą pojawić się w przychodniach , aby spełniały pewne normy .Od 
woli rady będzie zależało  jaki zakres modernizacji przyjmiemy. 
 
Radny Karol Lenart 
Pytał kiedy kiedy będzie uchwalony cząstkowy plan zagospodarowania dla Niesułkowa i 
Nowostaw Górnych ? radny poprosił o odpowiedź na piśmie . 
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Radny Zbigniew Kos  pytał  w związku z skargami – chodzi o kanalizację w Smolicach, 
czy coś się robi  z przepompownią przy sklepie ? 
 
Odpowiedzi udzielił Pan Włodzimierz Długołęcki Dyrektor ZGKiM w Strykowie : 
Są skargi ludzi , że wylewana jest do studzienki woda przez zakład. Musimy wylewać co 
jakiś czas wodę do studzienki  celem przepłukania , żeby przepłukać  kanalizację .Jest to 
wpisane w czynności ze strony zakładu. Zakazałem pracownikom wylewania na jakiś czas 
wody do studzienki w tym miejscu. 

Radny Józef Migdałek 
• Czy możliwe jest jeszcze w tej chwili przycięcie wierzb między blokami przy  

ul.Batorego w Strykowie ? Są tam trzy wierzby , których konary sięgają do linii 
energetycznej. Termin chyba na takie konserwacje drzew już minął. 

• Chciałbym , aby pan Burmistrz zwrócił się do kolei o uporządkowanie terenu 
stacji kolejowej. Budynek niszczeje , a teren jest zaniedbany i zachwaszczony .Już 
dziesięć lat jest nie malowana siatka dookoła tego placu. 

• Czy kolej może wydzierżawić teren na urządzenie placu zabaw dla dzieci ? 
• Proszę zainteresować odpowiednie służby , aby w opuszczonych budynkach przy 

ul.Kolejowej w Strykowie – po Państwu  Świderskich i Pomorskich zapobiec 
przebywaniu  osób , ponieważ 20 marca tego roku po godzinie 19  dwie jednostki 
straży pożarnej zostały zawiadomione , że gdzieś się tam pali .Może dojść do 
tragedii. 

• Na ul.Kolejowej w Strykowie od przejazdu kolejowego do ul.Ozorkowskiej są 
powybijane dziury w asfalcie – wymagają naprawy. 

Radny Jarosław Filipiński  
Zwrócił się z prośbą do Burmistrza , aby  Burmistrz wpłynął  na zakład komunalny o 
ucywilizowanie wymiany wodomierzy. Po pierwsze zadaniem radnego dobrze byłoby , aby 
mieszkańcy wcześniej byli powiadamiani i takiej akcji , ponieważ dużo z nich pracuje , 
zostają w domu osoby starsze , które  nie zawsze  znają pracowników zakładu komunalnego. I 
może zdarzyć się tak , że  pracownicy nie będą wpuszczeni ze względu na to , że dzieją się 
różne historie .radny mówił , że chciałby , aby pracownik , który przychodzi wymieniać 
wodomierz  informował mieszkańca posesji  czyj jest wodomierz – czy zakładu czy 
prywatny. W związku z wymiana wodomierzy jest prośba do pana dyrektora , aby zaplanował 
taka wymianę , a nie bez powiadamiania przyjeżdża ktoś i wyrywkowo wymienia dwa czy 
trzy wodomierze. 
Włodzimierz Długołęcki Dyrektor ZGKiM w Strykowie 
Zakład zaczął robić wymianę wodomierzy i będzie to czynione sukcesywnie , być może są 
jakieś w tym błędy .W odniesieniu do tego co mówił pan Filipiński informuję , że od …nastu  
lat nie robiliśmy kontroli w ogóle przyłączy. Robimy to teraz łącznie  : kontrolę przyłącza i 
wymianę wodomierza. A kontroli nie będziemy zapowiadać , a to dla tego , że ludzie 
kontrolowani mogą nie wpuścić na teren posesji kontrolującego. Przy tej kontroli pytamy czy 
ktoś sobie życzy wymiany wodomierza. Przy wymianie , jeżeli wodomierz wymieniany jest 
własnością kontrolowanego to zostawiamy go. Każdy z pracowników ma upoważnienie do 
takich czynności , a poza tym samochód zakładu jest oznakowany więc nie ma się czego 
obawiać i snuć podejrzeń. 
Radny Jarosław Filipiński przyjął wyjaśnienia dyrektora zakładu mimo tego stwierdził , że 
starsze osoby mogą nie wpuścić pracowników zakładu. Można nawet powiadomić o 
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wymianie przez sołtysa. Radny stwierdził , że dobrze byłoby robić jeszcze jedną rzecz przy 
tej okazji: wymienić umowy . 
Radny przypomniał dyrektorowi zakładu o hydrantach : w Gozdowie i w Dobrej Nowinach , 
gdzie hydrant leży już kilka lat przy drodze. W Gozdowie są trzy hydranty do wymiany. 
 
Radny Wojciech Cichosz  pytał w związku z posiedzeniem Komisji Rolnictwa w dniu 19 
marca , czy  harmonogram , który przedstawiła pani Burmistrz dla planu zagospodarowania 
dla gminy jest  aktualny, zrealizowany ? 
 
Pani Bożena Motylińska z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała , że harmonogram 
jest aktualny. 

 
 Ad. 11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
 
Radny Witold Śliwkiewicz zapytał czy Uchwały Nr XXXIX/227/94 Rady Gminy i Miasta 
Strykowa z dnia 23 maja 1994 roku w sprawie wyłączenia gruntów klas III, IV, V, i VI z 
produkcji rolnej na cele budownictwa mieszkaniowego w obrębie wsi Kiełmina i Dobra 
Nowiny oraz Nr XXXVIII/264/94 Rady Gminy i Miasta Strykowa z dnia 29 marca 1994 roku 
w sprawie wystąpienia do Wojewody Łódzkiego z wnioskiem o udzielenie dotacji celowej na 
pokrycie kosztów związanych z przygotowaniem terenów przeznaczonych na cele 
budownictwa mieszkaniowego prowadzonego przez Stowarzyszenie „Rozwój” są aktualne i 
nadal obowiązujące. 
 
Radny Czesław Polit zapytał, czy Gmina uporządkowała już sprawy własności terenu przy 
cmentarzu w Koźlu oraz czy rozważa się możliwość ogrodzenie tego terenu.  
 
Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że ze względów bezpieczeństwa trzeba 
poczynić pewne prace, nawet tymczasowe we wspomnianym miejscu w Koźlu, Niesułkowie, 
Burmistrz mówił, że zwróci się do Rady o dodatkowe środki na utrzymanie bieżące dróg, 
placów i ulic, wymaga to nakładów finansowych.  
 
Następnie głos zabrał radny Mirosław Kucharski – powiedział: „wypowiedź jest 
inspirowana krytyką, na jaką byłem narażony przez pana przewodniczącego Włodzimierza 
Grochockiego na sesji XXVIII w grudniu ubiegłego roku, wtedy to pan przewodniczący 
Grochocki moim zdaniem jak rasowy sekretarz byłej partii powiedział wicie, rozumiecie, jest 
problem, naród jest w potrzebie, więc kosztem jednostki ma być sprawa załatwiona, dotyczy 
to moje wystąpienie, kieruje je głownie do państwa sołtysów do rady oczywiście też, do 
czego zmierzam, chciałbym powiedzieć, że na podstawie art. 36 ust. 1 ustawy o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym każdy właściciel gruntu, podkreślam każdy, również jego 
dzierżawca, na którym zaplanowano budowę obiektów użyteczności publicznej ma prawo 
żądać od gminy po pierwsze wykupu nieruchomości, po drugie zamiany zajętych 
nieruchomości na inną, po trzecie odszkodowania od gminy za poniesione straty z tytułu 
nowych naniesień, które na tym gruncie dalej są naniesione, dlaczego to mówię, mówię to w 
perspektywie najbliższego planu zagospodarowania Gminy, który ma być uchwalony, 
pojawią się konflikty wielu osób, jest to rzecz, jeszcze raz podkreślam, to jest prawo żądania 
od gminy, nie przywilej, każdy ma prawo żądać takiego odszkodowania, teraz jest jeszcze 
jedna rzecz istotna w tym wszystkim, że ustawa przewiduje, że prawo do odszkodowania mija 
po 5 latach od uchwalenia planu zagospodarowania przestrzennego, jeszcze jedno, co 
ustawodawca w tejże ustawie zabezpieczył, że to właśnie osoba poszkodowana decyduje, z 
jakiej formy chce skorzystać, a nie tak, jak pan panie burmistrzu na którejś z sesji panu 
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Sitnickiemu odpowiedział, że to nie on będzie decydował, że ten grunt będzie zamieniony, 
czy nie, to właściciel nie gmina decyduje.  
Burmistrz powiedział, że nie przypadku pana Sitnickiego, jest rozbieżność stanowiska w tej 
sprawie, są także przepisy szczegółowe.  
Dalej radny Kucharski mówił ”należy zadać pytanie, mam na myśli wszystkich radnych, 
głownie pana Grochockiego, po co tu jesteśmy, czy po to, by zajmować te miejsca, nie chce 
dosłownie powiedzieć brać za to ponad 600 zł, czy reprezentować tych ludzi, którzy nas 
wybrali, wyjaśniać, przypominam, że każdy z nas ma obowiązek naszym wyborcom 
podpowiedzieć do końca, do ostatniej wątpliwości wyjaśniać, jakie mają prawo, jakie maja 
możliwości odwoławcze, to jest nasz obowiązek, tak samo jak każdy urzędnik, mamy prawo 
od każdego urzędnika tutaj pracującego w tym urzędzie dopominać się takiego prawa, że 
każdy urzędnik ma obowiązek wyjaśniać, to nie jest tak jak w prawach karnych, że nie 
znajomość prawa nie zwalnia od odpowiedzialności, tutaj każdy ma prawo uzyskać pełną 
informację łącznie z możliwością odwołania od decyzji. A jak jest w naszym urzędzie, 
zapytałem pana Tomczyka o informacje publiczną, a pan Tomczyk odpowiada mi, że nie 
odpowie na temat tejże inwestycji, chodziło konkretnie o Orzechówek, bo pan burmistrz mu 
zabronił, nijakiej podstawie, na podstawie, jakiego artykułu, jakiego prawa Burmistrz 
zabrania swojemu podwładnemu udzielania informacji osobie pytającej, w tym przypadku 
jestem radnym i powinienem się interesować, oczywiście odpowiedzi nie uzyskałem, być 
może ktoś inny upoważnił pana burmistrza to tego, żeby taka formę przyjąć. Tak wygląda 
nasza strykowska rada i demokracja, demokracja, która w naszym wykonaniu jest gwałtem 
większości nad mniejszością, nie liczy się jednostka, nie liczy się sprawa indywidualna, liczy 
się całość, nie ważne, jakim kosztem. 
Radny pochwalił inicjatywę sołtysa wsi Sosnowiec pana Ryszarda Miśkiewicza dot. założenia 
strony internetowej, jako przykład godny do naśladowania.  
 
Przewodniczący Rady Paweł Kasica powiedział „panie radny rozumiem, że ta lekcja nauki 
o prawach obywatela dotyczy w szczególności pana osoby, bo wcześniejsze pana wnioski 
dotyczące planu zagospodarowania miasta Strykowa przebiegające przez pewne tereny, to 
wystąpienie to jakby sam pan sobie korepetycji udzielił, po przez takie wystąpienie dla 
wszystkich, sam pan siebie w tym momencie edukuje, jeśli już jesteśmy radnymi to działajmy 
dla dobra gminy, a nie widzimy tylko czubek własnego nosa”.  
 
Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód powiedział, że nie 
powinniśmy kierować się wiarą i odczuciami, ale prawem, to jest podstawa działania w 
administracji. Następnie odniósł się do swojego zachowania na poprzedniej sesji, mówił: „nie 
będę usprawiedliwiał swojego zachowania, że zostałem sprowokowany, z reguły jestem 
opanowany, wiem, co mówię, jest to potwierdzone w protokole, co powiedziałem, a, że inni 
to zrozumieli inaczej, chodzi mi o wyraz, którego użyłem, raczej zdanie na skutek reakcji w 
moją stronę do pana Piotra sołtysa Piotra Miśkiewicza, które boli mnie to do dziś dnia, 
uważam, że postąpiłem źle używając takiego słowa, bo w to miejsce można było użyć innych 
wiele innych, bardziej delikatnych, ale dosadnych słów, moim zamiarem, tu jak gdyby taki 
odruch, odzew niemający żadnych skutków nie miałem na myśli ubliżenia komukolwiek, to 
zresztą wynika nawet z zapisu protokolarnego i nagrania, lecz po prostu uważam, że nie 
można, niektórzy obrazili się za to, co w życiu wykonują, ja też często zakładam gumowce, 
wchodzę w gnój i tak dalej, ale tu nie o to chodziło, może bywały gorsze słowa w stosunku do 
grupy społecznej, do ludzi, jak hołota, ja nie odniosłem tego do grupy osób, którzy są 
większością w naszej gminie, mam tu na myśli rolników, dlatego, że ja im bardzo dużo 
pomagam, mam na to dowody, jak Sosnowiec, Rokitnica, inne przypadki, mam wielu 
przyjaciół na terenach wiejskich, w związku z tym nie uprawnionym jest interpretowanie 
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tego, że niektóre osoby, jako by naśmiewam się z tego zawodu, dlatego, że dla większość z 
państwa wiecie, że ja też mam taką rolę, nie zasiewam, nie wykonuje tych typowych prac jak 
na wsi, ale czuje się jednym z tych, dlatego, że w ogóle Stryków traktuje, jako wieś, a nie 
miasto. Sami państwo często wyrażacie w opiniach, że jesteśmy gminą wiejską, niekiedy 
miejską. W związku z tym chciałem raz jeszcze pana Piotra przeprosić, nie z ten wyraz, który 
użyłem, ale mówię on nie był, nie miał na celu obrazić, po prostu odniosłem się do zawodu, 
jaki wykonują, jeżeli niektóre osoby na skutek tego poczuły się obrażone również 
przepraszam, przyznaję, że było to zbyteczne”.  
Następnie pan Walczak zadał kilka pytań: 

• Jest kwiecień, zbliża się wypoczynek nad zalewem, są tam wywrotki piachu przy 
górce, przy WC jest pryzma ziemi z butelkami, szkłem z komunalnymi śmieciami, 
pan Walczak zaapelował o zainteresowanie się tym wyglądem, 

• Pan Walczak nie pytał o sprawy firmy EXELANCE, bo prokuratura informuje go na 
bieżąco, 

• Energetyka- pan Walczak sprawdził osobiście, że kasa w Strykowie została 
zlikwidowana, natomiast w Zgierzu funkcjonuje, w Łodzi jest kilkadziesiąt, pytał jak 
to się dzieje, czy tu nie ma naruszenia prawa konstytucyjnego dot. równości prawa i 
dostępności, w Łodzi i w Zgierzu nie płacą za przekaz 2, 50 zł, trzeba się zastanowić 
nad tą sprawą, dalej kontynuować ten protest.  

• Mija 4 lata, jak burmistrz Jankowski jest gospodarzem Gminy, pan Walczak poprosił 
o dokładną informacje na piśmie, kiedy i z kim Burmistrz rozmawiał ostatnio 
odnośnie zmiany wizerunku przeznaczenia Strykowianki i dworca PKP, jakie są 
wyniki tych rozmów, zaczęło się to w 1998 r., kiedy Burmistrz był w zarządzie.   

 
Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki odniósł się do wypowiedzi pana 
Kucharskiego, mówi: „dziękuje, że pan mnie tak docenił, oceniając moje poprzednie 
wystąpienie, nie byłem członkiem partii, której pan sugeruje, ale to niedościgniony wzór taki 
sekretarz dla mnie, nie udało mi się, wydaje mi się, że to pana wystąpienie jest takie wy się 
rozumiecie, dajcie mi odszkodowanie i będzie dobrze. Nadal podtrzymuje to, co powiedziałem 
na poprzedniej sesji, co pan powiedział, powiem kolokwialnie, że chce pan kręcić lody 
kosztem gminy, a wspominając to, co pan przed chwilą cytował, że każdy właściciel gruntu 
ma prawo żądać od gminy odszkodowania za zajęty teren, czy wykorzystywany w jakiś 
sposób przez gminę, ale ma także prawo nie żądać tego odszkodowania, powiem panu, że ja 
licząc się z opinią publiczną, kilka lat przed moją posesją, gdzie mieszkam nie było chodnika, 
to wstydziłem się interweniować, chociaż to nie problem był, żeby chodnik w pierwszej 
kolejności był założony, żeby nikt nie mówił, że Grochocki sobie załatwił, a my chodzimy po 
błocie”. 
 
Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica zwróciła się z prośbą o ustawienie kontenera 
na śmieci przy zjeździe z DK 14 przy tunelu, ponieważ kierowcy bardzo zaśmiecają ten teren, 
pani sołtys pytała czy będzie kontynuowany w tym roku zjazd przy DK 14 dla rolników.  
 
Pani Janina Stańczyk Przewodnicząca Zarządu Osiedla Centrum pytała, czy udałoby się coś 
zrobić z ul. Stary Rynek w Strykowie oraz czy wiadomo coś o zajętych terenach pod szybką 
kolej TGV. 
 
Burmistrz odnośnie Rokitnicy powiedział, że przy DK 14 są tereny inwestycyjne i nie była 
tam planowana droga serwisowa, chyba, że nastąpi zmiana na tereny rolnicze, odnośnie ul. 
Stary Rynek – nie wolno inwestować na trenie nienależącym do gminy, możemy zrobić 
kosmetykę tej ulicy, ponieważ droga jest w zasobach Zgierskiej Spółdzielni Mieszkaniowej. 
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W sprawie TGV w maju lub w czerwcu burmistrz otrzyma informacje z ministerstwa 
infrastruktury o wyborze trasy TGV, wariant wyboru nie dotyczy Strykowa, Rada zdecyduje, 
co dalej z przeznaczeniem tych terenów.  
 
Pani Janina Stańczyk Przewodnicząca Zarządu Osiedla Centrum poinformowała, że Rada 
Osiedla występowała o przekazanie drogi Gminie, ale odpowiedzi nie ma, a droga ta jest 
używana przez wszystkich mieszkańców Gminy ze względu na usytuowanie budynku poczty.   
 
Radny Grzegorz Kuna złożył wniosek o wystąpienie do Powiatu Zgierskiego o naprawienie 
drogi w Starym Imielniku przy posesji nr 18 i utwardzenie pobocza, ponieważ znajduje się 
tam przystanek autobusowy. Odniósł się do wypowiedzi radnego Polita w sprawie 
przepustów i powiedział, że Powiat już 4 lata obiecuje, co kto chce z tym nie ma problemu, a 
sprawie poprzednich wypowiedzi kolegów radnych o braku dyskusji o demokracji, pan Kuna 
powiedział, że wystarczy sobie przetłumaczyć, co oznacza słowo demokracja.  
 
Przewodniczący Rady zgłosił następujący wniosek: Wystąpić do GDDKiA o zainstalowanie 
ekranów ochronnych w miejscowości Zelgoszcz Nr PDH 27 i w miejscowości Szczawin nr 
PDH 24. 
 
Burmistrz zabierając głos powiedział, że nie jest prawdą, że ktokolwiek zwracający się do 
urzędnika ma zakaz, trzeba dobrze zapoznać się ze Statutem, wszystko trzeba 
przeanalizować, na każde zadane pytanie jest udzielona odpowiedź, trzeba zwrócić się na 
piśmie, będzie udzielona wyczerpująca odpowiedź, wszystkich obowiązują pewne 
procedury.  Odnośnie poprzednich wypowiedzi Burmistrz powiedział, że gmina to my 
wszyscy, wszystko, co się dzieje z wydatkami dotyczy wszystkich mieszkańców, nie jednej 
osoby, burmistrz przypomniał, że były takie osoby, które będąc na rencie chorobowej 
prowadziły działalność gospodarczą i były sekretarką w Agroinkubatorze.   
 
Radny Zbigniew Kos pytał czy droga wykonana w Anielinie Swędowskim jest jeszcze na 
gwarancji, ponieważ są nowe dziury. 
Radny Józef Migdałek mówił, że słuchając tego, co się wydarzyło na poprzedniej sesji 
przypomniał, że radny został powołany do tego, aby promować pewne rozwiązania, Anie 
rządzić, Rada jest organem uchwałodawczym, Burmistrz wykonuje, radny powinni 
pomagać i dbać, aby było dobrze wykonane. Demokracja jest dla nas wszystkich, my 
możemy prosić, a nie używać wulgarnych słów, Burmistrz musi każda sprawę 
przeanalizować, a nie wykonywać to, co kto chce, starajmy się uszanować nasze władze, 
jesteśmy dla społeczeństwa, nie dla siebie – mówił radny Migdałek. 
 
Następnie głos zabrał Pan Bogdan Sitnicki mieszkaniec Strykowa, powiedział, że pan 
Kucharski występuje w naszym interesie, przypomniał o łamaniu art. 225, złożył skargę na 
pana Przewodniczącego rady i pana Grochockiego, pan Kucharski krytykuje, wyraża swój 
pogląd, stosujecie techniki, że nie ma racji, cały czas łamany jest art. 255, który mówi o 
przeciwdziałaniu hamowaniu krytyki, Grochocki dał reprymendę Kucharskiemu, w swojej 
sprawie walczę wiele lat, a pan Kucharski ma informacje, że obowiązuje mnie okres 5 lat, 
wy jesteście dla nas. Proszę o wysłanie skargi do odpowiedniego organu, jako łamanie 
prawa i hamowanie krytyki. 
Przewodniczący Rady poprosił pana Sitnickiego o konkretny zarzut. 
Pan Sitnicki :  „ łamanie art. 225 kpa nie przeciwdzia łanie hamowaniu krytyki. 
Przewodniczący Rady powiedział, że radny Kasica ma prawo się odnieść na poprzednią 
wypowiedź.. 
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Radny Witold Śliwkiewicz zwrócił się do radnego Migdałka i powiedział, że radnych się 
nie powołuje, tylko się wybiera, zwrócił się z wnioskiem, aby wystąpić do GDDKiA w 
sprawie naprawy przy zespole Szkół Rolniczych w Bratoszewicach sygnalizacji świetlnej.  
 
Pani Iwona  Urban radca prawny w U M-G Stryków  poprosiła pana Sitnickiego, aby na 
piśmie złożył formalną skargę do protokołu.  
Pan Wiesław Przybysz Przewodniczący Zarządu Osiedla im. M.Kopernika – Zacisze  
mówił, że czegoś nie rozumie, bo pan Kucharski może wygadywać różne rzeczy na pana 
Grochockiego, a pan Grochocki nie może się bronić, bo jak się broni to łamie prawo i 
hamuje krytykę. 
Radny Czesław Polit przypomniał o nadchodzących świętach, zbliża się czas refleksji, 
trzeba zrobić rachunek sumienia, odnośnie skargi to powiedział, że  nie wiadomo na kogo, 
na co.  
 
 Ad. 12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Grzegorz Kuna odczytał wnioski 
przyjęte do protokołu:  
 

1. By Rada Miejska w Strykowie wystąpiła z wnioskiem do przewodniczącego 
Zarządu Osiedla Wschód pana Bogdana Walczaka o udzielenie informacji 
publicznej, do jakich organów wystąpił z zarzutami przeciwko osobom pełniącym 
funkcje publiczne w Urzędzie oraz o udostępnienie kopii pism skierowanych w 
tych sprawach (wnioskodawca Andrzej Jankowski Burmistrz M-G ) 

 
    

         Głosowanie nad wnioskiem: 14 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                1 głos wstrzymujący się  

 
2. Zwrócić się do Kolei Państwowej o uporządkowanie stacji kolejowej w Strykowie 
 ( wnioskodawca radny Józef Migdałek).  

       Głosowanie nad wnioskiem: 15 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                0 głosów wstrzymujących się  

 
3. Wystąpić do zarządcy dróg powiatowych o naprawienie drogi w Imielniku Starym koło 
posesji nr 18( radny Grzegorz Kuna ). 

       Głosowanie nad wnioskiem: 15 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                0 głosów wstrzymujących się  

 
4. Wystąpić do GDDKiA o zainstalowanie ekranów ochronnych w miejscowości Zelgoszcz  
    Nr PDH 27 i w miejscowości Szczawin nr PDH 24( radny Zbigniew Kos, Przewodniczący 
Rady  Paweł Kasica ). 

       Głosowanie nad wnioskiem: 15 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                0 głosów wstrzymujących się  
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5. Wystąpić o naprawienie świateł ostrzegawczych na przejściu dla pieszych na drodze 
    krajowej Nr 14 w Bratoszewicach ( radny Witold Śliwkiewicz).  
 

    Głosowanie nad wnioskiem: 15 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                0 głosów wstrzymujących się  

 
   Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 15 głosów za 
                                           0 głosów przeciw 
                                   1 głos wstrzymujący się  

 
13. Zamknięcie obrad. 

 
 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie 
prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał zamknięcia sesji o godz. 13.40. 
 
Protokołowała: 
Z. Kubiak  
E. Tomczak    
 
   
        Przewodniczący  
       Rady Miejskiej w Strykowie  
 
        Paweł Kasica  
 

 
 
             Wiceprzewodniczący  
       Rady Miejskiej w Strykowie  
 
          Włodzimierz Grochocki  
 

 
 

 


